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Protokół nr 62/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 21.11.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1) Informacja i ewentualne wyjaśnienia dot. problemów zgłaszanych przez Wicestarostę 

Lęborskiego p. Wiktora Tyburskiego- Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński. 

2) Wyrażenie zgody na przeprowadzenie Otwartego Konkursu Ofert na „ Realizację w 2008 

roku zadań publicznych w zakresie działań na rzecz osób niepełnoprawnych, pomocy 

społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównania szans tych rodzin i osób oraz wypoczynku dzieci i młodzieży wraz                           

z udziałem wsparcia finansowego- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                 

p. Zdzisław Korda. 

3) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów, kierowników referatów. 

 

Ad 1) 

 Zarząd zaprosił Dyrekcję SPS ZOZ w Lęborku, aby uzyskać informacje dotyczące spraw 

kadrowych w świetle ustawy wchodzącej w życie z dniem 1 stycznia 2008 r. ( 48 godzin                   

w tygodniu pracy),  kończącym się remontem oddziału chorób wewnętrznych i kardiologii 

oraz wyjaśnieniem czy sygnalizowany brak lekarzy może zagrozić funkcjonowaniu szpitala. 

 Dyrektor SPS ZOZ p. Andrzej Sapiński poinformował, iż w związku z nowelizacją 

ustawy o zakładach opieki zdrowotnej, która wejdzie w życie z dniem 01.01.2008 roku                      

i mówi o skróconym czasie pracy  do 48 godzin tygodniowo i 11 godzinnym odpoczynkiem 

w ciągu każdej doby, mogą wystąpić problemy organizacyjne i kadrowe.  

 Dyrektor poinformował, iż na dzień dzisiejszy umowy kontraktowe podpisywane są                    

z anestezjologami, ortopedami i  prowadzone są rozmowy z chirurgami oraz z pojedynczymi 

osobami z oddziału pediatrycznego, psychiatrycznego oraz chorób wewnętrznych                                         

i kardiologii. 

 Problemy kadrowe występują na oddziale chorób wewnętrznych i kardiologii. 3 osoby są 

na urlopie macierzyńskim i zwolnieniu chorobowym związanym z ciążą. Na oddziale 

wcześniej pracowało 11-12 osób. Po remoncie oddział będzie liczył 54 łóżka, a nie jak 

wcześniej 72. Dyrektor poinformował , iż na 12 łóżek powinien przypadać jeden lekarz. 

Dodatkowo odeszło 3 lekarzy z oddziału chorób wewnętrznych i kardiologii. Dwóch lekarzy 

złożyło wypowiedzenia, które kończą się z końcem stycznia 2008 roku. Są prowadzone 

rozmowy z lekarzami, których dyrektor chce przyjąć na oddział w celu uzupełnienia braków 

kadrowych. Z początkiem grudnia będą to dwie osoby, a od stycznia prawdopodobnie 

przynajmniej jeden kolejny lekarz. Dyrektor zaproponował rozwiązanie problemów 

kadrowych poprzez: 

– namawianie lekarzy na przejście na umowy kontraktowe, 

– połączenie niektórych oddziałów w zakresie dyżurów , 

– zorganizowanie tak trybu pracy, by w godzinach nocnych w większości przypadków 

nie była wykonywana planowana praca w trybie ostrym, a była wykonywana rano, 

kiedy są korzystniejsze warunki do pracy dla lekarzy oraz dla pacjentów. 

 Problemy kadrowe dotyczą również oddziału ratunkowego. Dyrekcja poinformowała, iż 

w chwili obecnej Szpitalny Oddział Ratunkowy posiada zespół R( ratunkowy) oraz zespół W   

( wypadkowy), a będzie posiadał zespół S obsadzany lekarzem obligatoryjnie oraz zespół P 
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obsadzany ratownikiem medycznym( dwoje uprawnionych osób do realizacji czynności 

medycznych, uprawnionych zgodnie z ustawą).  

 Dyrektor odpowiadając na zadane pytanie przez członka Zarządu p. Macieja Barańskiego 

dot. przyczyn złożenia wypowiedzeń przez lekarzy oddziału wewnętrznego i kardiologii 

wyjaśnił, iż powodem odejścia lekarzy nie były żądania płacowe. Średnie wynagrodzenie 

lekarza  SPS ZOZ w Lęborku  w oparciu o umowę o pracą wynosi 6.939 zł. Podczas rozmów 

prowadzonych z osobami, które złożyły wypowiedzenia żadna z nich nie wyartykułowała 

takiej potrzeby. Powodem były sprawy związane ze zmianą miejsca zamieszkania jak                    

i przejścia na inną specyfikację i odbywaniu jej w innym szpitalu. Sytuacja kadrowa dla SPS 

ZOZ w Lęborku jest nieprzewidywalna, a szpital musi dysponować rezerwami kadrowymi, 

którymi są m.in. lekarze, którzy w ramach kontraktu świadczą dyżury lekarskie. Dyrektor nie 

wymienił oczekiwań ze strony powiatu, gdyż problem rotacji kadrowej jest problemem 

bieżącej pracy i nie jest to pierwszy przypadek z którym szpital musi sobie poradzić, czyniąc 

wiele działań organizacyjnych w celu rozwiązania problemu. W ratownictwie medycznym               

w ciągu miesiąca trzeba obsadzić 90 dyżurów, dlatego przyjeżdżają lekarze z innych szpitali, 

którzy są związani umowami cywilno- prawnymi i to tymi osobami zabezpieczane są dyżury. 

Dyrektor zapewnił iż umowa kontraktowa, która zawierana jest z lekarzami jest na równi 

bezpieczna co do warunków z umową o pracę. 

 Naczelny Lekarz SPS ZOZ w Lęborku p. Przemysław Krefft dodał, że problemy będą 

dotyczyły również pracy techników radiologii, analityki laboratoryjnej jak i ratowników 

medycznych, aby świadczona przez nich praca mogła być wykonywana zgodnie z prawem 

pracy. Dyrekcja również w tym aspekcie czyni starania aby być odpowiednio przygotowanym 

na ten problem. 

 Starosta p. Ryszard Wenta zaproponował, aby jeszcze omówić poruszany temat na Radzie 

Społecznej SPS ZOZ w Lęborku. 

Ad 2) 

 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda przestawił: 

 

1) wyrażenie zgody na przeprowadzenie Otwartego Konkursu Ofert na „ Realizację w 2008 

roku zadań publicznych w zakresie działań na rzecz osób niepełnoprawnych, pomocy 

społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównania szans tych rodzin i osób oraz wypoczynku dzieci i młodzieży wraz                         

z udziałem wsparcia finansowego.” Oferty konkursowe o przyznanie dotacji na 

współfinansowanie projektu będą rozpatrywane i opiniowane przez Komisję Oceniającą, 

w skład której wchodzą pracownicy Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych oraz 

przedstawiciele Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku: 

– przewodniczący Komisji – Wiktor Tyburski- Wicestarosta Powiatu Lęborskiego, 

– z-ca przewodniczącego  Komisji - Zdzisław  Korda - kierownik PCPR w Lęborku, 

– członek Komisji - Dorota Kidrowska – podinspektor ds. Kultury, Kultury fizycznej 

odpowiedzialna za kontakty z organizacjami pozarządowymi, 

– członek Komisji – Bogusława Lis - Zielińska – inspektor PCPR w Lęborku. 

 Zarząd po zapoznaniu się z ogłoszeniem, regulaminem i specyfikacją – załącznik numer 1. 

dotyczącą konkursu wyraził zgodę na przeprowadzenie Otwartego Konkursu Ofert na zadania 

jak wyżej. 

/ 5 głosów za/ 

Ad 3) 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do wyboru oferty na nabycie na własność Powiatu Lęborskiego 

nieruchomości lokalowej. Uchwałą powołuje się Komisję Przetargową w składzie: 

– Iwona Sysik- Przewodnicząca, 
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– Zdzisław Korda- Z-ca Przewodniczącego, 

– Bronisław Krzesiński- Członek 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 88/2007. 

/ 5 głosów za/ 

 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski przedstawił: 

 

1) wyrażenie zgody na przeprowadzenie II Otwartego Konkursu Ofert na realizację w 2008 

roku zadań publicznych wraz z udzieleniem wsparcia finansowego ( dotacji z budżetu)             

w zakresie: 

– imprez i zawodów sportowych o zasięgu powiatowym i ponadlokalnym , 

– pielęgnowania tradycji, dóbr kultury i promowanie kultury społeczności Ziemi 

Lęborskiej , 

– pierwszej pomocy przedmedycznej – organizowanie warsztatów szkoleniowo – 

edukacyjnych dla uczniów klas trzecich gimnazjum i młodzieży szkół 

ponadgimnazjalnych powiatu lęborskiego. 

Oferty konkursowe o przyznanie dotacji na współfinansowanie projektu będą 

rozpatrywane i opiniowane przez Komisję Oceniającą, w skład której wchodzą 

pracownicy Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Lęborku 

oraz pracownicy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku: 

– przewodniczący Komisji – Wiktor Tyburski– Wicestarosta Powiatu Lęborskiego, 

– z-ca przewodniczącego Komisji – Zdzisław Korda – Kierownik PCPR, 

– członek Komisji – Dorota Kidrowska – podinspektor ds. Kultury, Kultury Fizycznej 

odpowiedzialna za kontakty z organizacjami pozarządowymi, 

– członek Komisji – Bogusława Lis-Zielińska – inspektor w PCPR. 

Zarząd przyjął powyższy skład Komisji i wyraził zgodę na przeprowadzenie konkursu, 

do omawiania specyfikacji II Otwartego Konkursu Ofert na realizację w 2008 roku zadań 

publicznych wraz z udzieleniem wsparcia finansowego ( dotacji z budżetu)  powróci na 

następnym posiedzeniu. 

 

2) prośba Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych p. Elżbiety Rabendy                        

o pozytywne zaopiniowanie kandydatury p. Lucyny Ulewicz Karaś na stanowisko 

wicedyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował kandydaturę p. Lucyny Ulewicz Karaś na stanowisko 

wicedyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku.  

/ 5 głosów za/ 

 

3) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 p. Marka Białego o ponowne 

rozpatrzenie wniosku o przyznanie Stypendium Starosty Lęborskiego dla uczennicy 

Magdaleny Odrowąż- Piramowicz.  

Zarząd wyraził zgodę na ponowne powołanie komisji, w celu rozpatrzenia wniosku.  

/ 5 głosów za/ 

Kwotę miesięcznego stypendium ustala się w wysokości dwukrotności zasiłku 

rodzinnego przypadającego na dziecko w wieku powyżej 18 roku życia do ukończenia 24 

roku życia, obowiązująca w dniu przyznania stypendium, wysokość zasiłku rodzinnego na 

dziecko w tym wieku wynosi 68 zł, dlatego Zarząd wyraził zgodę aby kwota stypendium 

została zweryfikowana ze 130 zł na 136 zł.  

/ 5 głosów za/ 

 

 

Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 

1) informację dot. poziomu wynagrodzenia dla Dyrektora ZSE- H p. Elżbiety Rabendy. 
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Zarząd przyjął informację, iż wysokość wynagrodzenia Dyrektora Zespołu Szkół 

Ekonomiczno- Handlowych  będzie wynosić 3.840 zł w tym dodatek funkcyjny                        

w wysokości 1.000 zł. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

 Sekretarz p. Danuta Mikołajczyk przekazała członkom Zarządu wykaz pomieszczeń  

w Starostwie- załącznik numer 2. 

 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 p. Ryszarda 

Rozwadowskiego o wyrażenie zgody na wykorzystanie zaoszczędzonej kwoty na 

wykonanie remontu w szkole. Zaoszczędzoną kwotę ok. 50 tys. zł p. Dyrektor chciałby 

przeznaczyć:  

 ok. 10.000 zł  na wykonanie naprawy kanalizy od toalety damskiej znajdującej się              

w części budynki byłego internatu, zerwanie posadzki na holu przy szatni ZSO nr 2, 

 ok. 7.000 zł na wykonanie dokumentacji  remontu dachu skrzydła lewego, remontu 

toalety męskiej w budynku internatu, przystosowanie pomieszczenia po byłym 

składzie opałowym na potrzeby lekcji wychowania fizycznego, 

 ok. 12.000 zł na wykonanie dyżurki w holu głównym przeznaczonej na sprzęt służący 

do monitoringu, 

 10.000 zł na zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek, 

 10.000 zł na zakup materiałów i wyposażenia. 

Zarząd powrócił do wniosku Dyrektora rozpatrywanego podczas posiedzenia w dniu 

24.10.2007 r. i wyraził zgodę na przeznaczenie kwoty 10.000 zł na wykonanie naprawy 

kanalizy od toalety damskiej znajdującej się  w części budynki byłego internatu, zerwanie 

posadzki na holu przy szatani ZSO nr 2, oraz kwoty 7.000 zł na wykonanie dokumentacji  

remontu dachu skrzydła lewego, remontu toalety męskiej w budynku internatu, 

przystosowanie pomieszczenia po byłym składzie opałowym na potrzeby lekcji 

wychowania fizycznego. Do pozostałych spraw Zarząd powróci na kolejnym z posiedzeń. 

/3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się,1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Lęborskiego na 2007 rok. 

Uchwałą dokonano zmian w planie dochodów i wydatków  na łączną kwotę 237.909 zł w: 

– PINB w kwocie 9.400 zł, 

– Starostwie Powiatowym w kwocie 44.354 zł 

– Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w kwocie 102.713 zł, 

– Zespole Szkól Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w kwocie 36.375 zł, 

– PCE- Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w kwocie 21.570 zł, 

– Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w kwocie 10.800 zł, 

– Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w kwocie 5.515 zł, 

– Zespole Szkół Ogólnokształcących  nr 2 w kwocie 800 zł, 

– Zespole Szkół Ekonomiczno- Handlowych w kwocie 6.400 zł, 

Uchwałą uruchomiono środki z rezerwy na łączną kwotę 50.930 zł w: 

– Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2 w kwocie 7.471 zł, 

– Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w kwocie 11.525 zł, 

– Zespole szkól Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w kwocie 14.655 zł, 

– PCE- Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w kwocie 10.800 zł, 

– Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 w kwocie 1.778 zł, 

– Zespole Szkół Ekonomiczno- Handlowych w kwocie 1.174 zł, 

– Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w kwocie 2.281 zł, 
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– Powiatowym Ognisku Artystycznym w kwocie 101 zł, 

– Młodzieżowym Domu Kultury  w kwocie 400 zł, 

– Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w kwocie 745 zł. 

Uchwałą dokonano przeniesień w ramach działów między rozdziałami i paragrafami na 

łączną kwotę 192.790 zł  na wniosek jednostek organizacyjnych Powiatu i wydziałów 

Starostwa. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 87/2007. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

3) konsekwencje przyjęcia projektu budżetu powiatu na 2008 r. dla dalszego sposobu 

użytkowania nieruchomości powiatowej przy ul. Leśnej w Łebie (remonty i dochody ze 

schroniska dla PCE, dzierżawa na stoiska handlowe).  

W związku z tym że nieruchomość przy ul. Leśnej Powiat będzie starał się sprzedać 

przed sezonem letnim Zarząd zaproponował, aby wystąpić z pismem do Powiatowego 

Centrum Edukacyjnego- Zespołu szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Lęborku z informacją, 

aby zaprzestać prac remontowych i wyposażeniowych, które były zaplanowane na 2007 

rok oraz nie planować w związku ze schroniskiem ani dochodów ani wydatków                        

w przyszłym roku. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Żaneta Płotka 

 

 

 


